

# RESOLUTIONS

adopted by the  
**TRUSTEESHIP COUNCIL**  
during its eleventh session  
from 3 June to 24 July 1952

adoptées par le  
**CONSEIL DE TUTELLE**  
au cours de sa onzième session  
du 3 juin au 24 juillet 1952

## 463 (XI). Revision of the Provisional Questionnaire

*The Trusteeship Council*

*Decides* to approve the Questionnaire set forth in documents T/L.246 and Corr.1 as amended,<sup>1</sup> reservations<sup>2</sup> of the individual members of the Council having been entered in the Council's official records.

414th meeting,  
6 June 1952.

## 464 (XI). Reports of the United Nations Visiting Mission to Trust Territories in East Africa, 1951

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* at its eleventh session the reports<sup>3</sup> of the United Nations Visiting Mission to Trust Territories in East Africa, 1951, as well as the observations<sup>4</sup> submitted by the Administering Authorities for Tanganyika and Somaliland under Italian administration on the reports of those Territories,

1. *Takes note* of the reports and of the observations of the Administering Authorities;

2. *Expresses its appreciation* of the work accomplished by the Visiting Mission on its behalf;

3. *Draws attention to the fact* that, at the eleventh session, in formulating its own conclusions and recommendations on conditions in the Territories concerned, the Council took into account the observations and conclusions of the Visiting Mission and the observations of the Administering Authorities thereon;

4. *Decides* that it will continue to take these observations and conclusions into account in future examinations of matters relating to the Trust Territories concerned;

5. *Invites* the Administering Authorities concerned to give most careful consideration to the conclusions

<sup>1</sup> See document T/L.272.

<sup>2</sup> See *Official Records of the Trusteeship Council, Tenth Session*, 408th meeting, and *Eleventh Session*, 413th and 414th meetings.

<sup>3</sup> See documents T/946 and Corr.1, T/947 and Corr.1 and T/948.

<sup>4</sup> See documents T/977 and T/1006 and Corr.1.

## 463 (XI). Revision du Questionnaire provisoire

*Le Conseil de tutelle*

*Décide* d'adopter le Questionnaire qui figure dans les documents T/L.246 et Corr.1 modifiés<sup>1</sup> étant entendu que les procès-verbaux officiels du Conseil font état des réserves<sup>2</sup> formulées à cet égard par des membres du Conseil.

414ème séance,  
6 juin 1952.

## 464 (XI). Rapports de la Mission de visite des Nations Unies dans les Territoires sous tutelle de l'Afrique orientale (1951)

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné*, à sa onzième session, les rapports<sup>3</sup> de la Mission de visite des Nations Unies dans les Territoires sous tutelle de l'Afrique orientale (1951), ainsi que les observations<sup>4</sup> présentées par les Autorités chargées de l'administration du Tanganyika et de la Somalie sous administration italienne au sujet des rapports relatifs à ces Territoires,

1. *Prend acte* des rapports, ainsi que des observations présentées par les Autorités administrantes;

2. *Exprime sa satisfaction* de l'œuvre accomplie en son nom par la Mission de visite;

3. *Signale* qu'à sa onzième session, en formulant ses propres conclusions et recommandations au sujet de la situation dans les Territoires en question, il a tenu compte des observations et des conclusions de la Mission de visite ainsi que des observations présentées à ce sujet par les Autorités administrantes;

4. *Décide* de continuer à tenir compte de ces observations et de ces conclusions quand il examinera des questions relatives à ces Territoires sous tutelle;

5. *Invite* les Autorités administrantes intéressées à tenir le plus grand compte des conclusions de la Mission

<sup>1</sup> Voir le document T/L.272.

<sup>2</sup> Voir *Documents officiels du Conseil de tutelle, dixième session*, 408ème séance, et *onzième session*, 413ème et 414ème séances.

<sup>3</sup> Voir les documents T/946 et Corr.1, T/947 et Corr.1 et T/948.

<sup>4</sup> Voir les documents T/977 et T/1006 et Corr.1.